國際木偶聯會歡迎中國加入的正式信件

(翻譯:香港明日劇團)

親愛的國際木偶聯會的朋友:

很高興通知您們國際木偶藝術協會行政委員會委員在 2001 年 5 月 24 至 27 日的 Kristiansand (挪威)會議中,全體一致決定通過接受您們的機構成爲新的國際木偶聯會的一個會員國國家。

然而,行政委員會提出,由於規章委員會要求您們的憲章要有些許改變,才會最後確定您們的國際木偶聯會中國國家中心,因此,一旦憲章上的改變已修訂好,行政委員會便會毫無異議的作出最後確定。修改的部份已透過電子郵件通知您們。

您們那如此重要的國家也加入了我們的協會,本人實在感到無上光榮,並且高興非常。本人亦可以肯定,您們的加入必定對我們目標的發展,有良好及正面的影響。

恭喜您們,並且歡迎您們的加入,在此獻上我深切的祝福與友誼。

敬祝

台安

秘書長 Miguel Arreche 敬上

UNIMA CHINA Via: Lam Kin Ming Centre, G/F., Block 7, Lai King Estate, Kwai Chung, Hong Kong. CHINA

Tolosa, Friday, 20 July 2001

Dear Friends.

I have the pleasure to inform you that the Executive Committee of UNIMA, met in Kristiansand (Norway) since the 24 to 27 of May 2001, took the decision by unanimity of accept your organisation as a new National Centre of UNIMA.

The Executive Committee did the remark that to be definitive this decision it is necessary to make the small changes recommended by our Statutes Commission and which were informed you by e-mail. Once these small changes have been done the decision of the Executive Committee will be definitive without any other vote.

I am specially happy and honoured that your important Country becomes into our Union and I am sure that your participation will be very positive for the developing of our objectives.

Congratulations, welcome and receive my friendship and my best regards.

Miguel Arreche General Secretary

Yours

union internationale de la marionnette

organisation internationale non gouvernementale (ong) bénéficiant du statut consultatif auprés de l'UNESCO

miguel arreche

secretaire general

apartado postal 206 20400 TOLOSA - ESPAGNE tel. 34 943 650 414 fax. 34 943 698 028 e-mall: marreche@cittolosa.com

FONDEE EN 1929

slége officiel: CHARLEVILLE-MEZIERES

c/c banque nationale de paris 08000 charleville-mézières FRANCE